
Tak jak wspominałam dziś poznamy jeden z bardzo 

popularnych gatunków muzycznych a mianowicie 

REGGAE.  

 

  

 

 



Prawdziwy reggae-boom nastąpił po występie Kamila Bednarka w popularnym talent-

show i po zajęciu przez niego drugiego miejsca. Wtedy cała Polska zaczęła nucić 

jamajskie nuty. Niektórzy narzekają, że młodzi ludzie polubili tylko przystojnego 

wokalistę, ale trzeba wziąć pod uwagę, że niektórzy dzięki Bednarkowi poznali 

wszystkich znaczących rastamanów i pokochali ich kulturę. 

 W Polsce można udać się na prawdziwe, światowej klasy festiwale poświęcone 
muzyce reggae, wśród których można wymienić Ostróda Reggae Festival, 
Reggaeland, Reggae na Piaskach i wiele innych imprez. 
 

 

https://www.youtube.com/watch?v=-JhwxTen6yA 

https://www.youtube.com/watch?v=bNowU63PF5E 

https://www.youtube.com/watch?v=X2W3aG8uizA 

https://www.youtube.com/watch?v=pHlSE9j5FGY 

https://www.youtube.com/watch?v=QSS_PZw_iek&list=RDEMIgNY5pG7-GmRZqwA-

gYjPw&start_radio=1 

https://www.youtube.com/watch?v=xm1eM9G0dmU 

https://www.youtube.com/watch?v=yHzBXTu3Hqw 

https://www.youtube.com/watch?v=el0prDXwxQI 

Posłuchajcie kilku utworów i pomyślcie czy przemawia do Was ten gatunek 

muzyczny!!  
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